
SPRAWOZDANIE  KOMISJI  INFRASTRUKTURY  TECHNICZNEJI  

I ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ZA MIESIĄC WRZESIEŃ 2021r. 

 

 

Komisja miała posiedzenie w dniu 27 WRZEŚNIA 2021 r. z następującym porządkiem: 

1. Informacja na temat aktualnie prowadzonych prac planistycznych – 

przedstawić wykaz otwartych planów i określić na jakim są etapie. 

2. Analiza wykonania budżetu gminy za pierwsze półrocze 2021 roku w zakresie 

działania komisji. 

3.  Sprawy różne, wolne wnioski. 

 

 

Ad. 1. Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Przestrzennej Pan Sławomir Palichleb 

omówił aktualnie prowadzone prace planistyczne na jakim są etapie. W chwili obecnej mamy 

w opracowaniu 42 plany miejscowe, proces wyłożenia tych planów do publicznego wglądu 

wstrzymał COVID. Ok. 30 jest procedowanych, szacowane jest, że do końca roku zostanie 12 

uchwalonych. W tej chwili na etapie wyłożenia projektów planistycznych wrzesień – listopad 

jest 9 dla miejscowości: 

- Pietrzykowice 

- Sokolniki 

- Nowa Wieś Kącka część południowa 

- Smolec w rejonie ulic Głównej i Polnej, Ogrodowej i Starowiejskiej, Dębowej, Słonecznej, 

Głównej, Chłopskiej i Wrocławskiej, Jaworowej, Oliwkowej, zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Smolec, dla terenów w rejonie ulic Chłopskiej i 

Wrocławskiej przyjętego uchwałą nr XLI/439/14 Rady Miejskiej w Kątach Wrocławskich z 

dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Smolec, dla terenów w rejonie ulic Chłopskiej i Wrocławskiej. 

Ponadto nowe plany nie będą procedowane. 

Ad. 2. Budżet za pierwsze półrocze w zakresie działania komisji infrastruktury przedstawiła 

Pani Magdalena Niewiadomska. Budżet został zrealizowany w następujących działach; 

- Gosp. Przestrzenna 36% tj. 1,6 mln zł 

- Gosp. Komunalna 8,88% 943 tys. zł 

- Kanalizacja 2,39% 259 tys. zł 

Ad. 3. W sprawach różnych Wojciech Wójcik przedstawił pismo jakie złożył do 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w sprawie zajęcia stanowiska Rowu 

Kąteckiego.  



Następnie Przewodniczący Komisji  Infrastruktury Dawid Ludwikowski złożył rezygnacje z 

pełnienia funkcji przewodniczącego, która została przyjęta 5 głosów za, 2 wstrzymujący. 

Rezygnacje z pełnienia funkcji w-ce przewodniczącej złożyła Wanda Laszczyńska, która 

została przyjęta 6 głosów za  

Wnioskiem na nowego przewodniczącego komisji powołany został Antoni Kopeć 7 głosów 

za. 

Wnioskiem na w-ce przewodniczącego komisji powołany został Dawid Ludwikowski 7 

głosów za. 

Komisja przyjęła również dwa wnioski Antoniego Kopcia 

1. Wniosek do wydziału geodezji o przygotowanie informacji na temat ilości gruntów 

przekazanych na rzecz gminy za 1 zł, za ostatnie 5 lat. 

2. Wniosek dotyczy aby Urząd przedstawił umowę z KOWR dotyczącą terenu cmentarza 

w Sadkowie. 

 

   

         Przewodniczący komisji  

Dawid Ludwikowski 


